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Anonym: 
 
Jeg har haft mange, mange spørgsmål, diskussioner, klager m.m. i de [tekst fjernet] år min ægtefælle har 
været på plejehjem i [tekst fjernet]. [Tekst fjernet] min ægtefælle er nu så dårlig at jeg ikke magter og tage 
flere opgør med dem, så derfor ønsker jeg at være anonym.  [Tekst fjernet] har været på to forskellige 
plejehjem i  [Tekst fjernet]. På det første, var det tilladt at beboerne fik en øl til maden eller en baileys til 
kaffen. På det plejehjem han er på nu må der ikke drikkes alkohol. Jeg klagede og  [Tekst fjernet] fik så lov 
til at få en øl til sin aftensmad, men personalet glemte det, og til sidst fik jeg at vide at geronto teamet 
havde forbudt ham det, og så opgav jeg. Pårørende må heller ikke deltage i de få (måske en gang om året) 
arrangementer der er, da beboerne ikke kan tåle det. Men det jeg faktisk oplever er at det enkelte 
plejehjem, bliver styret ud fra hvordan den enkelte leder af plejehjemmet synes det skal være, og hvad 
han/ hun synes er bedst for beboerne. Det er intet pårørende eller beboer demokrati. 


